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Protokół Nr 41/21 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się 28 czerwca 2021 r. w trybie 

zdalnym,  w godzinach 15.50 – 15.55. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadził Pan Arkadiusz Bąk – Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Finansów.  

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej na rzecz Gminy Nowy 

Targ z przeznaczeniem na pomoc dla poszkodowanych w pożarze wsi Nowa Biała. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 

rok. 

4. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2-3 stanowią załączniki do akt XXXIII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Przebieg posiedzenia 

Ad 2. 

Pani Renata Janik, Wicemarszałek Województwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

pomocy finansowej na rzecz Gminy Nowy Targ z przeznaczeniem na pomoc dla 

poszkodowanych w pożarze wsi Nowa Biała. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie pomocy finansowej na rzecz Gminy Nowy Targ z przeznaczeniem na pomoc  

dla poszkodowanych w pożarze wsi Nowa Biała (Opinia Nr 171/21 stanowi załącznik nr 3 

do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 4. 

Ad 3. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 rok. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie województwa na 2021 rok (Opinia Nr 172/21 stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu). 

 

Imienny wykaz powyższego głosowania stanowi załącznik nr 6. 

Ad 6. 

W sprawach różnych głosów nie było. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

                                                                                            Zastępca Przewodniczącego Komisji 

 

                                                                                                              Arkadiusz Bąk 

                                                                                    

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec - Pronobis  

     

 


